



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع
Raysut Cement Company S.A.O.G

<p>Date: 9th March 2022</p> <p><u>Issuing Bonds</u></p> <p>Raysut Cement Company (SAOG) is pleased to inform its valued shareholders that the company's Board of Directors resolved and agreed by circulation on 9th March 2022 to issue a secured rated debt instrument (Bond/Sukuk) in 2 tranches under a new debt program to raise up to USD 600M (Equivalent to OMR 231M).</p> <p>Funds from this program will be utilized to repay existing bilateral debt and support growth initiatives of the Group, including but not limited to financing acquisitions identified by the management in growth markets.</p> <p>Proposed bond/sukuk will be issued in Singapore by RCC Holdings PTE, Singapore, a wholly owned subsidiary of Raysut Cement Company.</p> <p>Management has been advised that the initial rating estimates for RCC Holdings PTE for this issuance is expected to be between BB-/BB+, based on new acquisitions.</p> <p>The company will keep its shareholders informed with any updates raised in future once happened.</p> <p>Warm regards,</p> <p><i>Sulphore</i></p> <p>Ghose Jotirmoy Pratul Krishna Chief Executive Officer</p>	<p>التاريخ: 9 مارس 2022م</p> <p><u>إصدار سندات</u></p> <p>تسر شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.ع) إفادة مساهميها الكرام بأن مجلس إدارة الشركة قد قرر بتاريخ 9 مارس 2022م عن طريق التمرير الموافقة على إصدار أداة دين مصنفة ومضمونة (سندات/ صكوك) في شريحتين بموجب برنامج دين جديد لجمع ما يصل إلى 600 مليون دولار أمريكي (بما يعادل 231 مليون ريال عماني).</p> <p>سيتم استخدام الأموال المجمعة من هذا البرنامج في سداد الديون الثنائية الحالية ودعم مبادرات النمو للمجموعة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تمويل عمليات الاستحواذ المحددة بواسطة الإدارة في الأسواق النامية.</p> <p>إصدار السندات/ الصكوك المقترحة سيكون في جمهورية سنغافورة بواسطة شركة RCC Holdings PTE بجمهورية سنغافورة التابعة والمملوكة بالكامل لشركة ريسوت للأسمنت.</p> <p>تم إفادة الإدارة بأنه من المتوقع أن تكون تقديرات التصنيف الأولى لشركة RCC Holdings PTE لهذا الإصدار بين BB-/BB+ بناءً على عمليات الاستحواذ الجديدة.</p> <p>وستبقي الشركة مساهميها على إطلاع بأي تطورات مستقبلية حال حصولها.</p> <p>وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،</p> <p>جوش جوترموي براتول كريشنا الرئيس التنفيذي</p>
---	---

